
 

 

Referat af ordinært bestyrelsesmøde, tirsdag 23/10 2018 kl.16.30 hos Steen   

 

Deltagere Bemærkning 

Andreas Engler (AE)  

Steen Pedersen (SP)  

Martin Jensen (MP)  

Henriette Alsted (HA)  

Jørgen Halfdan Andersen (JHA)  

 

Agenda             Referat   Referent: JHA 

Godkendelse af referat fra sidste møde Referat godkendt af alle 

Økonomi Bestyrelsen har diverse kommunikationer med 
VOPA omkring fakturering. Vi ønsker, at alle ikke 
ordinære faktureringer godkendes af 
bestyrelsens kasserer. 

Renoveringsprojektet HA havde udarbejdet et forslag til et nyt 
informationsbrev til ejerne, til udsendelse inden 
den ekstraordinære generalforsamling 1/11. 
Vi diskuterede og reviderede indholdet. Det er 
vigtigt, at der ingen uklarheder er. 
Efter endelig revision udsendes 
informationsbrevet senest i weekenden. 

Ejendom Bestyrelsen vil skærpe efterlevelsen af den 
gældende husorden, jvf hjemmesiden. 
Beboere, som overtræder bestemmelserne, vil 
modtage brev herom. 
Bestyrelsen fremhæver i den forbindelse, at 
henstilling af affald i kælderen i nr 45 er forbudt. 
Benyt evt vores Facebook side til at formidle 
brugte møbler o.lign. 

Eventuelt Intet under dette punkt 

Næste bestyrelsesmøde Næste møde bliver torsdag 29/11. 

 

Godkendt af bestyrelsen den 



Formand  Kasserer Medlem Medlem  Medlem 

Andreas Engler  Steen Pedersen Martin Jensen Henriette Alsted Jørgen H Andersen 


